

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（6/1）中文学校 1:30PM 正常开始上课。请大家准时到达学校，**中低年级家长必须等到教师到达教室以后才能离开。**

1.校长和董事会选举：华夏南部中文学校 2019-2020 年度选举将于 6 月 1 日下午举行。

今年选举董事会成员三席，校长一席。现场参选报名的家长或成人课学员的名字将不会出现在选票上，但依然有机会现场发言，争取支持。

今年选举委员会由董事卢欢与叶晶主持，将在今天稍后通过邮件和微信发布正式通告介绍候选人情况和选举流程。学校的发展离不开大家的参与和支持，请大家留意通知并积极参与投票。

2.BBQ 烧烤售票：本周六 BBQ 烧烤，家长会准备了丰富的美食和游戏活动，孩子们也将继续开设跳蚤市场叫卖。如欲购票，请与家长会会长赵昀联系。

时间：6 月 1 日周六 4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park, Hilltop

提前购买票价：成人\$12;儿童（12 岁以下）\$8

当天购买票价：成人\$15;儿童（12 岁以下）\$10

3.家长值班：本周领班：黄志一，王剑卫

今后几周值班安排，请查看附件或者 [学校家长会值班安排网页](#)。

值班当日，请您在上课前 15 分钟签到，第三节下课后 10 分钟签出。请您在整个过程中坚守岗位，保证给孩子们提供一个安静安全的教育环境。

感谢你们的参与和支持！

赵巍

华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

This Saturday(6/1), the school will begin at 1:30PM as usual.

Please come to school on time or a little bit earlier. If the classroom is not ready or the teacher is not on site at the scheduled arrival time, parents should stay with students.

1.School Election: Huaxia South Chinese School will hold the annual election of principal and board members on 6/1/2019.

One principal and three board members will be elected. If you have interest but did not submit registration form, you can still register onsite and have the opportunity to speak on the spot and seek support.

Board member Cathy Lu and Joyce Chau are in charge of the election. The details of the election and profiles of candidates will be distributed through email and WeChat later today. Every registered family is urged to participate.

2.BBQ Ticket Sales: Please contact PTA if you still want to purchase BBQ tickets.

Time: June 1st 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park, Hilltop

Price: Adult-\$12; Kids (12 and under) - \$8

Onsite Price: Adult-\$15; Kids (12 and under) - \$10

7.Parent Duty: Please check attachment or following link for future duty assignment:

[Parent On Duty Schedule](#)

On your duty day, please sign in 15 minutes before class starts and sign out 10 minutes after third class. Please stay on duty during this period to ensure a quiet and secure education environment for the children.

With warm regards,

Wei Zhao

Principal, Huaxia South Chinese School
